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Sak 1/13 Innkalling og saksliste 44 



På grunn av fravær og misforståelse manglet det noen saker fra utsendingen en 45 

uke før møtet. Leder delte ut ny saksliste, med Org.Sem og Landsmøte lagt til 46 
Orienteringer, og sakspapir til sakene 11/13 konstituert nestleder, 12/13 47 

Nedleggelse av Glåmdal lokallag, 13/13 Evaluering av vinterseminar, 14/13 48 
Lagenes runde og 15/13 Årets lokallag lagt til sakslisten.  49 
 50 

Sentralstyrets vedtak:  51 

 52 

 ”Sentralstyret godkjenner den nye innkallingen med to punkter lagt til 53 

orienteringer og sak 11/13, 12/13, 13/13, 14/13 og 15/13 lagt til med nye 54 

sakspapirer.” 55 

 56 

Sak 2/13 Referat fra forrige møte 57 

Det var ingen innspill fra sentralstyret etter utsendingen etter forrige møte.  58 

 59 
Sentralstyrets vedtak:  60 

 61 

 ”Sentralstyret godkjenner referatet fra sentralstyremøte 9. – 11. 62 

november 2012.” 63 

Sak 3/13 Orienteringer 64 

a. Medlemsrekruttering 65 

0 tellende /1740 innmeldte. Har enda ikke sendt ut kontingentkrav, kommer 66 

snart. Derfor er det ingen tellende/betalende medlemmer enda, bortsett fra 67 
eventuelt et par få som har meldt seg inn nylig og betalt kontingent via SMS 68 

umiddelbart. 69 
 70 

b. Økonomistatus 71 

Vi har ingen orientering om hva vi har brukt i januar. Vi har hatt en del utgifter 72 
til kampanjen, og til vinterseminaret. Vi må også vente på regnskap for 2012, 73 

det var bedre å vente på fullstendige tall med hensyn til regnskapsfører, som har 74 
hatt en del lokallagsregnskap for HEF å gjøre. Disse måtte få forrang da de har 75 

årsmøter i februar, mens vi har i april.  76 

c. Styrets runde 77 

Helene: Arrangert og deltatt på høstseminaret (18+), var på Oslo Studentlags 78 

debatt og julebord, AU-møter, topplederkonferansen til Frivillighet Norge, deltatt 79 
og gjennomført Vinterseminaret, planlagt og skrevet papirer og handlet til SSt-80 

møte, jobbet med LU-oppgaver i form av oppfølging med lokallag og skypemøter, 81 
humanismekampanjen: planlagt besøk med Haugalandet lokallag og vært på 82 
filming, vært på treffpunkt for Kulturdepartementet og ungdomsorganisasjoner, 83 

planlegger landsmøte, sommerleirmøte, ansatt Christoffer og Mari-Marte, jobbet 84 
med personalting, brukt en del tid på å motivere tillitsvalgte, samarbeidsmøte 85 

med HEF. 86 
Arnlaug: Vært på AU-møter, sommerleirmøte, 18+-seminar og vinterseminar, 87 
blitt med i OU-utvalget, hatt to skype-møter og gått gjennom vedtektene, 88 

hjulpet med planlegging av OrgSem, hatt kontakt med Lokallag, vært med på 89 
stiftelsesmøte til Asker og Bærum, hatt Skypemøte med dem, innspilling for 90 

kampanjen, meldt på HMS-kurs.  91 



Lyka: Arrangering og deltakelse på 18+seminar, var med på radiodebatt, var 92 

med på filmingen, arrangering av vinterseminar og deltok på seminar, mailer og 93 
oppdateringer. (Deltatt på Oslo sitt regionale seminar, men det er utenfor SSt.) 94 

Sean: Skype-møte med LU, planlagt årsmøte for Egersund og Sandnes, 95 
kontaktet alle lag om årsmøter, var med på 18+seminar. 96 
Marianne: Skype-møte med LU, skrevet sakspapirer, kontakt med lokallag.  97 

Eigil: Har ikke fått gjort så mye, har måttet prioritere skole.  98 
Ivan-Louis: Arrangert og deltatt på Vinterseminaret. Skype-møter med Lyka og 99 

mailet og facebookdiskutert med IPU. (HU Hordaland lasertag, og Sandnes til 100 
juleavslutning, men dette er utenfor SSt. ) 101 
Synøve: Deltatt på 3 AU-møter, hatt to OU-møter, pluss et som ikke ble fullført, 102 

vært med på vinterseminar, vært på to hovedstyremøter og et landsstyremøte, 103 
sommerleirmøte, var innom filminnspillingen, fulgt opp en del med OU sine 104 

oppgaver, lagt ut nettsider og påmelding til Org.Sem, kontaktet mange innledere 105 
til Org.Sem, tatt førstehjelpskurs.  106 
Mathias:  107 

Hulda:  108 
 109 

d. Sekretariatet 110 

Referat fra sentralstyremøte, vært litt mer syk, dokumentasjon og revisjon av 111 

søknad til Fordelingsutvalget, HEFs ansattsamling, regnskapsarbeid, siste 112 
faktureringer fra sommerleir og til lokallag for utlegg, oversikt og rapport til LNU 113 
for Frifondsmidlene, samarbeidsmøte med HEF, laget logoer i rett versjon til alle 114 

lokallag og sendt ut, Nordea-ordning med nye lokallag, og annen info og 115 
nettsider, lang juleferie, medlemslister ved nytt år, kontakt med sommerleir, 116 

ansettelse, AU-møter, kontaktkonferansen, treffpunktkonferansen, 117 
seminarforberedelser, seminar, forberedelse direktemedlemsvalg, nettsider til 118 
landsmøte, årsrapporter, utsending av innkallinger til lokallagsårsmøter. 119 

 120 
e. Internasjonalt/IHEYO 121 

De har slitt med finansieringen til European Youth Days (2. – 6. august i 122 
Brussel), men de mener at prisen vil havne på 100 – 150EUR, sannsynligvis 123 
inkludert reise. Det er fare for at hele prosjektet blir avlyst om ikke finansiering 124 

kommer på plass snart. Lin-Marit er blitt informert om at vi ikke har prioritert å 125 
sende noen på Spring Weekend.  126 

 127 
Lin-Marit har også vært på et møte i Internasjonalt Utvalg i HEF. De og IHEU har 128 
utarbeidet en liste over verdens største trosretninger. De kom også med en 129 

rapport om hvilke land som har lover som strider mot religionsfriheten.  130 
 131 

Lin-Marit hadde et møte med en fra Kamerun som for tiden oppholder seg i 132 
Finland. Det ble mest et hyggelig nettverkingsmøte uten så mange konkrete 133 
utfall.  134 

 135 
f. Nettsider 136 

Marit setter av en dag i uken til å jobbe videre med nettsidene. Sean og Lyka vil 137 
gjerne bidra. Det hjelper å ha sentralt organisert innsats. Dag-Magnus kan få 138 
gratis sommerleir hvis han vil bidra til å jobbe med sidene. Vi tar et Skype-møte 139 

med planlegging av arbeidet videre.  140 
 141 

g. Sommerleir 142 



Leirsjef Christoffer Bekeng Katt-Ugle Larsen og leirassistent Mari-Marte Katt-Ugle 143 

Apenæs besøkte møtet på søndag og orienterte om sommerleirens form.  144 
 145 

Er i startfasen på å planlegge leiren. Ble engasjert i dette rett før jul, og 146 
påmeldingene er godt i gang. Har hatt forberedende møte med AU, hatt møte 147 
med HC som var leirsjef i fjor, tenkt på innhold, bestemt form, og jobber videre 148 

ut fra det. Vil gjerne presentere seg selv og høre litt om hvem vi i Sentralstyret 149 
er, deretter presentere leirkonseptet og få innspill.  150 

 151 
Christoffer: Jobber i HEF, fylkeskontoret til Oslo og Akershus. Arrangerte første 152 
Humanistiske sommerleir i 2004. Hadde noenogtyve deltakere. Gjennom det har 153 

de en del erfaring. Var også med å stifte HU, og var leirledelse på en HU-leir i 154 
2008. Har også hatt en god del konfirmasjonsleire.  155 

 156 
Mari-Marthe: Speiderleder, har vært mye på leir. Jobber i Det Norske 157 
Totalavholdsselskap, Juba og på konfirmasjonsressurs. Vært kursleder på 158 

konfirmasjon i mange år, og har sittet i HEFs Hovedstyre. Satt i utvalget som var 159 
med å stifte HU. Føler hun kjenner HU, men plutselig er det mange nye folk! 160 

Sitter også i aktivitetsutvalgt i Oslo lokallag HEF med arrangementer og 161 
samarbeid med HU Oslo.  162 

 163 
Litt om alle i HU-styret 164 
Leirsjefene vil gjerne høre litt om alle i Sentralstyret, navn, alder, bakgrunn, har 165 

vi vært på leir?, spesielle ting vi er opptatt av, flinke til, interessefelt.  166 
 167 

Ivan-Louis: 20 år, vært med i HU siden 2007, ble engasjert av Dan-Raoul via 168 
Espen. Drevet med kampsport i flere år, to HU-leirer, ti år med leir i Norges 169 
korpsforbund. Flink å snakke. God på bli-kjent leker og energizers. Jobber i 170 

barnehage.  171 
Synøve: 23 år, vært på alle leirene og noen til, studerer musikk, tar korledelse, 172 

masse erfaring med teater, HU.  173 
Helene: 21 år, har ingen andre tittel enn medlem på leir. Har vært på HU-174 
leirene, men ingen andre sommerleire. Kan være omsorgsfull og tar ansvar.  175 

Arnlaug: 19 år, vært på 2 HU-leirer, en del korps- og turnleire, god på å gjøre 176 
alle ting hun blir bedt om på en utmerket måte!  177 

Lyka: 19 år, vært på 4 leirer før. Flink med mennesker, flink til å få kontakt med 178 
ungdom/yngre, hatt noen kurs i megling, kreativ, ta bilder, tegne, tenke utenfor 179 
boksen.  180 

Sean: 18 år, interessert i musikk og datamaskiner. Jobber mye med data i 181 
fritiden, programmering, webredigering, servere. Holder seg litt tilbake for å få 182 

oversikt når det er store menneskegrupper. God til å holde det kort og presist, 183 
og snakke lenge om veldig lite ;) Har ikke vært på så mange seminarer utenom i 184 
HU. Vært med på seminarer og en leir. Var med å arrangere 185 

lokallagsledersamling i høst. Hjalp til på en hyttetur i Moi.  186 
Marianne: 22 år, vært med siden stiftelsen, gått glipp av noen leirer, vært med 187 

på tre. Studerer hotell-ledelse. God på organisering, styring bak kulissene, 188 
musikk-interessert. Ikke så god på leker. Glad, engasjert og motiverende.  189 
Eigil: 18 år, fra Tromsø, ganske filosofisk og politisk engasjert. Ikke så veldig 190 

erfaren med leker. Gode innspill til det meste, aktiv i Amnesty, interessert i 191 
musikk, og veldig rolig og trygg. 192 

Hulda: 17 år, engasjert, tør å prate imot når hun mener ting, var på den 193 
internasjonale leiren. Veldig lett å be om ting, og da gjør hun oppgavene bra. 194 



Kommer lett i kontakt med andre.  195 

Mathias: 19 år, Kan prate veldig lenge om lite hvis han trenger, og prater mye 196 
fornuftig. Vært med i HU så lenge han har kunnet, vært med på tre 197 

sommerleirer, og var basisgruppeleder i fjor. Studerer noe med samfunn. 198 
Opptatt av filosofi.  199 
Marit: 28 år, vært på 2 HU-leirer, få andre leire, mest konferanser/seminarer. 200 

God på å arrangere arr. Vitenskap, skriving/tekstarbeide, foredrag, kritisk 201 
tenkning. 202 

 203 
Leirkonseptet:  204 
Mari-Marthe har utviklet konseptet vi tenker å bruke på leiren. Tanken er å 205 

utnytte det at vi er på leir, ikke bare ha korte workshops etter hverandre.  206 
 207 

Litt vanskelig å forklare for nye, men når man kommer på leir som deltaker er 208 
det kjempegreit. Arbeidstittel som kan forklare litt: Robinson-Farmen light. Delt 209 
inn i grupper som skal konkurrere mot hverandre, men ingen blir sendt hjem.  210 

 211 
Vi kaller det dette fordi man får dagsoppdrag. Alle blir delt inn i grupper, 212 

(basisgrupper), som så får en maskot: Amanda-Panda, Apen Julius. Dyret får 213 
premiene som gruppa får – om å gjøre å samle premier til ære for dyret.  214 

 215 
Dagen til en deltaker: Møter opp i basisgruppen din, til samling. Der velger 216 
man en oppdragstype. Musikkoppdrag, kunstoppdrag, debattoppdrag. Alle 217 

oppdragene handler om temaet ut fra hva det handler om dagen. Du får innhold 218 
til å løse oppgaven gjennom å delta på programmet. Man stiller ganske fritt, så 219 

man kan velge hva man skal delta på. Du må så melde deg på de workshopene 220 
som du synes er relevante eller som du bare har kjempelyst å være med på.  221 
Alle oppdragene resulterer i et eller annet produkt som du viser frem eller 222 

leverer. Leiravis har også oppdrag som de andre. Hver dag avsluttes med leirråd. 223 
Der viser alle frem, og beste bidrag får premier til dyret sitt. Disse henger i en 224 

sal så alle kan se hvilke lag som leder.  225 
 226 
Alle gruppelederne er jury, så det blir rettferdig. Kårer premier til de forskjellige. 227 

Tanken er at alle skal kunne hevde seg på noe. Noen synes det er veldig stas å 228 
vinne dramaprisen, men blåser i om andre vinner noe annet eller ”hele showet”.  229 

 230 
Dette opplegget kan føre til at man kan justere litt etter preferanse og alder litt 231 
lettere enn at alle må på foredrag.  232 

 233 
Sammenliknet med tidligere år: 234 

Oppdragene erstatter på en måte kreative verksteder som vi har hatt tidligere. 235 
Har også en oppdragsansvarlig som møter alle som har oppdraget i løpet av 236 
dagen, og veileder dem i hvordan de forbereder seg og hva de trenger.  237 

For noen oppdrag er det best å møte oppdragsansvarlig rett etter 238 
morgensamling, mens for andre kan det være fint å ha fått gjort litt 239 

forberedelser selv før man møtes. 240 
 241 
Motivasjonen skal ikke være ”Dette må alle være med på fordi det er viktig, men 242 

dette får jeg noe ut av.” 243 
 244 

Gir veldig motivasjon for deltakelsen på alle bolkene også. Gir forpliktelse til å 245 
delta.  246 



 247 

Vi ledere må også ha en innsats for å få folk til å delta. Være litt 248 
løsningsorienterte, være motiverende. Det viktige her er jo at modellen 249 

overlever. Sikkert noen som ikke gidder, skjønner, etc. Da må gruppeledere eller 250 
vi andre voksne trå til på noe vis. Kanskje må du justere litt på oppdragene for 251 
noen. Opplegget gir en del muligheter for å snike seg unna, men det blir litt opp 252 

til gruppeleder og gruppa også! Noen i gruppa vil nok være veldig på, mens 253 
andre i gruppa kanskje er mer avslappet.  254 

 255 
Filosofi eller sokratisk dialog kan være en oppgave, hvor tanken teller – men 256 
hvor ingen kan vinne. Oppdrag? Kanskje heller som workshop underveis.  257 

 258 
Leiren er et produkt vi skal selge til våre medlemmer, vi kan selge det inn for de 259 

andre. Mange har lyst til å være med på konkurranser som Robinson og Farmen, 260 
her er muligheten!  261 
 262 

Leirfilosof er en mulighet.  263 
 264 

Hva slags oppdrag er det?  265 
Bare kunst og drama? Musikk? Forsker-oppdrag – levere en muntlig eksamen på 266 

et tema du har utforsket, engasjementsoppdrag – lage en kampanje og få med 267 
folk for en sak, skriveoppdrag – to varianter: en på hva som skjer på leiren, 268 
skrive en artikkel om et tema.  269 

 270 
Fast leiravis. Hva skjer om ingen velger leiravis en dag liksom? Veldig liten 271 

sannsynlighet for det. Dan-Raoul har sagt seg villig til å være leiravissjef. Han 272 
ønsker kanskje å ha noen faste medlemmer også.  273 
 274 

Sport har vært veldig populært de siste årene, mange trenger å få rørt litt på 275 
seg. Må se på hvordan vi kan gjøre det – er det organisert fritid, eller kan det 276 

være en parallell til foredrag som folk kan velge vekk hvis de har kontroll på 277 
oppdraget sitt?  278 
 279 

Kanskje ikke alle som har lyst til å produsere noe. Lage oppdragstype som ikke 280 
krever så mye av deltakeren. Alle får et frikort? De kan også delta på ting som 281 

del av en gruppe uten at de må stå på scenen selv etterpå. Ikke alle liker å lage 282 
ting. Må satse på at gruppa finner samspill som funker.  283 
 284 

Dette er litt et opplegg for folk som klarer å holde skuldrene senket, mye som 285 
skjer og viktig å ikke bli lamslått av mulighetene. Som konfirmantleir har man 286 

hatt fokus på de mer kreative aspektene.  287 
 288 
Debattløpet bør kunne være et fristed for folk som ikke har lyst til å produsere så 289 

mye, de kan ha en gruppediskusjon om kvelden hvor en av dem skal på scenen 290 
senere, resten har fri.  291 

 292 
 293 
Noen andre poeng og oppsummering 294 

Vi har hatt mye fritid i løpet av leiren før, viktig å fremheve at det er lov å ta seg 295 
fri. Huske på fordelingsutvalgets kriterier – deltakerne må ha vært med på 75% 296 

av programmet for at de skal telle som deltakere. Må også passe på at folk ikke 297 



føler seg presset til å delta og jobbe for hardt hele tiden for å vinne alt hele 298 

tiden.  299 
 300 

Det viktigste vi som ledere kan gjøre i løpet av dagen er å motivere alle de som 301 
ikke skjønner hva de skal til å spørre noen.  302 
 303 

Naturlig alderstilpasset og interessetilpasset. Der det tidligere kanskje var viktig 304 
å dytte folk inn fra plenen blir det mer selvstyrt nå.  305 

 306 
Sentralstyret kan komme med innspill på viktige ting som kakao, handleturer, 307 
festkveld, band.  308 

 309 
PR! Vi må jobbe med synligheten, utnytt alle lister over hva som skjer i sommer 310 

og liknende, varsle lokalavisen, og så videre.  311 
 312 

h. Humanisme-kampanje 313 

Arbeidet med videoen er ferdig (denne ble vist til styret i løpet av møtet), og 314 
denne skal brukes aktivt fremover på egne nettsider, samt spres i sosiale 315 

medier. 316 
 317 

Vi er i prosessen med å avslutte produksjon av materiell og planlegge 318 
besøksrunden som kampanjeleder(/og leder) skal ha i lokallagene. Her er det 319 
laget en kampanjepakke med konkrete forslag til opplegg som lokallagene kan 320 

bruke nå, men også fremover med arbeidet med det humanistiske livssynet. 321 
Både kortsiktig kampanje og videreføring. 322 

 323 
På grunn av den totale kostnaden, valgte vi å droppe bilkjøp. I denne omgang 324 
blir det såpass dyrt at det ikke er verdt det innenfor de økonomiske rammer som 325 

HU har tilgjengelig. Men ideen spares til en seinere anledning. Kampanjeleder 326 
mener at filmen vil veie opp for det, med tanke på synlighet i offentligheten. 327 

Denne filmen vil vi også få hjelp av andre utenfor HU til å spre, og vil også 328 
sendes til kortfilmfestivalen i Grimstad, noe som kan gi videre oppmerksomhet. 329 
 330 

i. Org.Sem 331 
Har fått på plass en god del av innlederne. 332 

 333 
Fredag kveld blir det bli kjent, praktisk og besøk fra LNU. De skal hjelpe oss 334 
med en bolk med bli kjent, teambuilding og konfliktløsning.  335 

 336 
Lørdag formiddag blir det en litt tyngre bolk med mye praktisk.  337 

Økonomi med Juni og Synøve, Marit på søknadsskriving (både Frifond og fra 338 
andre kilder), i tillegg kommer Episerver.  339 
 340 

Bruke de nye sidene som eksempel? Logge inn på de gamle? Det er ganske mye 341 
likt uansett.  342 

 343 
Skisse for Episerver-bolken: Halvtimes bolk med Christian med teknisk bruk, 344 
halvtime med Sean og Lyka tar en bolk om gode nettsider, halvtime med jobbing 345 

med lagenes nettsider der Sean og Lyka hjelper til, gjerne flere som kan hjelpe 346 
til da (SSt). Eventuelt også Anders? Eigil? Vi må huske å skrive i invitasjonen til 347 

seminaret at lagene bør ha med laptop, og minne om at de bør ha Internet 348 
Explorer.  349 



 350 

Etter lunsj lørdag:  Humanistisk Studentlag forteller om hvordan de arrangerer 351 
aktiviteter, de hadde mange gode aktiviteter i fjor. Aktivisering av inaktive 352 

medlemmer har vært ment som tema, men mangler innleder. Kanskje ha en bolk 353 
om HU’s arbeidsprogram her isteden, etter en ide Sentralstyret hadde i løpet av 354 
møtet? Helene og Arnlaug arrangerer den bolken.  355 

 356 
Kan være lurt å ha en liten bolk om landsmøte på Org.Sem også, enten gjennom 357 

arbeidsprogrambolken, eller utenfor.  Landsmøteforberedelser.  358 
 359 
Maarten avslutter sin tid i HU for denne gang med aksjon. Humanisme-360 

kampanje-aksjon.  361 
 362 

Deretter blir det en bolk om Trygg-opplegget. Klemmekultur og gode rutiner for 363 
mellommenneskelig kontakt i organisasjonen.  364 
 365 

Litt lenge mellom lunsj og middag, huske på frukt og litt mat mellom der.  366 
 367 

Kveldsunderholdning. Ja eller nei? Organisert underholdning er bra og morsomt, 368 
men vi får ofte tilbakemelding på at det er for mye organisert program også. Ha 369 

tilbud om organisert fritid. Quiz, film, fritid, ikke teateropplegg/HU-tv. Sjekk 370 
evaluering fra forrige OrgSem.  371 
 372 

Søndag: Konfirmantrekruttering med Kristoffer Jonsson, deretter var planen 373 
profilering med Kristoffer Robin Haug, men han har ikke svart. Hulda skal lede 374 

Årshjulbrettspillet, og det er litt forberedelser med dette. Planen var også debatt-375 
trening med Sosialistisk Ungdom, men SV har Landsmøte samme helg, så de 376 
fleste kommer til å være der. En har sagt at hun er interessert, men vi har ikke 377 

fått endelig svar om hun kan. I tillegg blir det en bolk for valgkomitemedlemmer. 378 
Anna Marie skal holde den bolken.  379 

 380 
Hvis ikke Kristoffer Robin kan, hva vil vi ha da? Helene og Lars-Petter (for 381 
eksempel) med Landsmøteforberedelser. 382 

 383 
Nettverking- og skravletid med lokallagskontaktene mangler. Printe ut 384 

lokallagskontaktene og henge på veggen. 385 
 386 

j. Landsmøte 387 

Praktiske ting begynner å komme i boks. Hilsningstale, jobber med å forberede 388 
saker med papirer, skal signere årsberetning på neste SSt-møte, Lars-Petter og 389 

Mari-Kristine skal styre ordet, og Helene spør en person til som back-up. 390 
Referenter: Spør Karen i Organisasjonsavdelingen om hun kan referere, kanskje 391 
ikke Hege i år, hun stiller alltid opp og vi vil nødig ”bruke henne opp”. Vi vurderer 392 

å ha med en utlysning etter noen som vil bidra på møtet i nyhetsbrevet. 393 
 394 

k. E-postbehandlede saker 395 
Vi fikk en forespørsel om å tilslutte oss en nasjonal markering for lengeventende 396 
asylbarn av Foreningen av Tolvte Januar. Vi fikk ikke nok svar i tide fra 397 

sentralstyret til å tilslutte oss kampanjen.  398 
 399 

Siden forrige møte har også to lokallag blitt godkjent over e-post: Buskerud 400 
lokallag (stiftet 21.11.12) Asker og Bærum lokallag (stiftet 29.11.12). 401 



 402 

Sak 04/13 Årsberetning  403 

Styret fikk presentert et utkast til årsberetning, der de fleste fakta og tall, 404 

unntatt regnskapstall, og ble bedt om å komme med innspill og rettelser.  405 
 406 
Sentralstyrets vedtak:  407 

 408 

 ”Sentralstyret sender saken videre til neste møte og avventer endelige 409 

regnskapstall.” 410 

 411 

Sak 05/13 Arbeidsprogram  412 

SSt ble bedt om å vurdere organiseringen av punktene. Enten etter 413 

aktivitetstype, eller hvem som har ansvar for utføringen.  414 
 415 

Det ble diskutert om det var mest fordelaktig å ta utgangspunklt i samme 416 
meningsområder som i fjor, eller om vi skulle begynne å organiserer 417 
arbeidsprogrammet etter hvordan vi nå organiserer arbeidet i arbeidsgrupper.  418 

 419 
Det ble diskutert at lokallagene kanskje ikke har nok følelse av å ha ansvar for 420 

helheten i programmet, og at vi burde skille ut deres spesifikke oppgaver i et 421 
eget punkt. Lokallagene har egentlig ikke så veldig nært forhold til 422 
arbeidsprogrammet, det burde løftes på OrgSem. Bør bevisstgjøres. 423 

 424 
Et forslag til inndeling: Organisasjonsutvalg, Ideologi og PR (IPU), 425 

Lokallagsutvalget, Internasjonalt Utvalg, Sentralstyret, Lokallag. Dette blir litt 426 
kunstig i og med at Sentralstyret har ansvar for alt samtidig. Blir det mye 427 

dobbelt og repetisjoner med en slik inndeling? Lokallag skal også jobbe med IPU-428 
saker.   429 
 430 

Nytt forslag: Skille lokallag og sentralledd under organisasjon.  431 
Alternativt forslag: Dele inn etter tema, men at man deler hvert punkt i 432 

sentralledd og lokallag.  433 
 434 
Bedre å endre fokus ved å lære lokallagene å bruke arbeidsprogrammet, heller 435 

enn å omstrukturere alt.  436 
 437 

Beholder samme punkter som i fjor, men splitter Organisasjon i Sentralstyret og 438 
Lokallag inn der.  439 
 440 

Det ble tatt løst utgangspunkt i fjorårets program, men vi begynte med et blankt 441 
program der punktene gradvis etter forslag ble fylt inn.  442 

 443 
Korte linjer fra diskusjon om temaene:  444 
Nå er det på tide å holde fokus på humanisme, og roe ned på kritikken. Mer 445 

positiv humanisme og innholdet i vårt menneskesyn. Få det opp og prioritert. 446 
Skifte fokuspunkt.  447 

 448 
Ønsker et punkt under meninger eller livssyn som sier at vi skal videreføre 449 
humanisme-kampanjen – jobbe for at den blir ivaretatt og videreført.  450 



 451 

Begynner med et blankt ark med temainndelingen, bare Organisasjon er splittet i 452 
lokallag. Legger inn alle ønskene våre, tar strykninger og prioriteringer etterpå.  453 

 454 
Sentralstyrets vedtak:  455 

 456 

 ” Arbeidsprogram for Humanistisk Ungdom 2013-2014 457 

Livssyn 458 
1. Fremme det humanistiske livssyn, blant annet ved å videreføre 459 

Humanismekampanjen.  460 
2. Alle sentrale arrangementer skal inkludere tema relevante for det 461 

humanistiske livssyn. 462 
3. Humanistisk Ungdom skal etterstrebe at alle humanistiske konfirmanter skal 463 

ha hørt om Humanistisk Ungdom. 464 

Meninger 465 
1. Humanistisk Ungdom skal aktivt gå inn for å være synlig i mediene. 466 
2. Humanistisk Ungdom skal arrangere aksjon for relevante politiske saker eller 467 

humanisme på minst ett nasjonalt arrangement.  468 
3. Humanistisk Ungdom skal oppfordre ungdom til å diskutere ulike sider ved 469 

livssynshumanismen. 470 
4. Sentralstyret skal levere skriftlige og muntlige høringsuttalelser i relevante 471 

saker.  472 
5. Humanistisk Ungdom skal samarbeide med andre organisasjoner om felles 473 

målsetninger. 474 
 475 
Kritisk tenkning og dialog 476 

1. Humanistisk Ungdom skal fremme en virkelighetsoppfatning bygget på 477 
rasjonalitet, der vitenskapelig metode er et viktig grunnlag. 478 

2. Humanistisk Ungdom skal fremme kritisk tenkning. 479 
3. Humanistisk Ungdom skal løfte og drøfte viktige etiske problemstillinger.  480 
4. Humanistisk Ungdom skal fremme dialog på tvers av tro og livssyn.  481 
5. HU skal delta på relevante arrangement som omhandler kritisk tenkning 482 

og/eller dialog.  483 
6. Humanistisk Ungdom skal etterstrebe representasjon i Menneskebiblioteket og 484 

UngDialog, å fremme disse prosjektene internt, samt å bidra til profilering 485 
eksternt. 486 

Møteplass 487 
1. Humanistisk Ungdom skal arrangere sommerleir 27. juli – 1. august 2013. 488 
2. Humanistisk Ungdom skal arrangere et livssynsseminar vinteren 2014. 489 
3. Humanistisk Ungdom skal arrangere et seminar for medlemmer over 18 år 490 

høsten 2013. 491 
 492 

Internasjonalt 493 
1. Humanistisk Ungdom skal sende en delegasjon på European Youth Days. 494 
2. Humanistisk Ungdom skal jobbe for å styrke søsterorganisasjoner i utlandet 495 

gjennom å delta i IHEYO generelt og European Working Group spesielt.  496 
3. Humanistisk Ungdom skal innlede et samarbeid med nordiske 497 

søsterorganisasjoner om en felles samling i løpet av 2015.  498 

Organisasjon 499 
1. Humanistisk Ungdom skal kurse lokallag i organisasjonsdrift etter årsmøtene 500 

2014. 501 



2. Sentralleddet skal sette fokus på organisasjonens fremtid, for eksempel ved å 502 
utvikle en langsiktig strategi. 503 

3. Sentralstyret skal støtte lokallagene gjennom månedlig kontakt. 504 
4. Humanistisk Ungdom skal aktivt jobbe for å rekruttere nye medlemmer.  505 
5. Humanistisk Ungdom skal gjennomføre et kurs for presentasjonsgruppa høsten 506 

2013. 507 
6. Humanistisk ungdom skal fortsette å styrke samarbeidet med HEF lokalt og 508 

sentralt.  509 
7. Humanistisk Ungdom skal jobbe aktivt for å skape nettverk i LNU. 510 

 511 

Lokallag 512 
1. Lokallagene skal skape møteplasser for unge humanister. 513 
2. Lokallagene skal jobbe for å inkludere humanisme på sine arrangement. 514 
3. Lokallagene skal jobbe for å være selvstendige og tenke langsiktig, for eksempel 515 

ved å ha en valgkomitè. 516 
4. Lokallagene skal etterstrebe å sende representanter på nasjonale arrangement. 517 
5. Lokallagene skal sette fokus på rekruttering. 518 
6. Lokallagene skal kontakte journalister når det er arrangementer og skrive 519 

leserbrev. 520 
7. Lokallagene skal etterstrebe kontakt og samarbeid med andre lokallag, særlig 521 

gjennom regionale seminarer.  522 
8. Lokallagene skal jobbe for å ha kontakt med Human-Etisk Forbund lokalt.” 523 

 524 

 525 

Sak 06/13 Endring av fellesvedtekter for lokallag 526 

Fellesvedtektene for lokallag stemmer ikke helt med det som er etablert praksis. 527 

Organisasjonsutvalget har kommet med noen endringsforslag å legge frem for 528 
landsmøte.  529 

 530 
Geografisk virkeområde 531 
Geografisk virkeområde og medlemskap: Har ikke hatt noe avklart om 532 

studentlag og lokallag med samme geografiske medlemmer. Forslaget er det 533 
som har vært praksis i Oslo frem til nå, og det har fungert greit, men kanskje 534 

vært underkommunisert.  535 
 536 
Årsmøtet  537 

Det har ikke stått noe om å være medlem eller å ha betalt kontingent for 538 
stemmerett på lokallagenes årsmøte, det foreslås et tillegg som vil endre dette.  539 

 540 
Sean spør om regelen hvor det kreves medlemskap gjør at man kanskje 541 
ekskluderer noen? Nei, det kan løses ved at man melder seg inn 2160, og 542 

påpeker at de har talerett.  543 
 544 

Skal eller bør søke midler fra andre 545 
Ønsker også ikke å pålegge lokallagene at de må søke støtte fra andre kilder, 546 
men legge vekt på at de bør dette. Noen år er det god økonomi i lokallagene, 547 

som i fjor, og da er det unødvendig å pålegge dem usikkerheten i andre 548 
finansieringskilder.  549 

 550 
Sentralstyrets vedtak:  551 

 552 



 ”Sentralstyret innstiller til landsmøtet at følgende vedtektsendringer blir 553 

gjort.  554 
 555 

I § 3 Geografisk virkeområde og medlemskap legges det til:” Dersom det finnes 556 
både lokallag og Studentlag innen samme geografiske område, må medlemmer 557 
som ønsker å tilhøre studentlaget aktivt melde fra om dette.” 558 

 559 
I § 6 Årsmøtet legges ”Bare medlemmer av lokallaget har stemmerett, mulighet 560 

til å stille til verv, og bli valgt til landsmøtedelegat.” 561 
 562 
§ 4 Aktivitet ” Lokallaget baserer sin aktivitet på økonomiske bidrag fra 563 

HUMANISTISK UNGDOM samt fylkes- og lokallag i Human-Etisk Forbund, men 564 
skal også aktivt søke støtte fra andre kilder.”  565 

 566 
Endres til ” Lokallaget baserer sin aktivitet på økonomiske bidrag fra 567 
HUMANISTISK UNGDOM samt fylkes- og lokallag i Human-Etisk Forbund, men 568 

bør også aktivt søke støtte fra andre kilder.” 569 
 570 

Sak 07/13 Arbeidsutvalgets myndighetsdokument 571 

Tidligere i høst vedtok Sentralstyret et myndighetsdokument for Arbeidsutvalget, 572 
hvor det ble klart at AU kan dele ut summer til lokallagene opptil 50 000kroner.  573 

 574 
Etter noen søknader fra lokallagene fikk vi flere søknader fra samme lokallag 575 
som utgjorde mer enn 50 000. Dette trenger en avklaring. Med tanke på at vi nå 576 

også har flere aktive lokallag vil prioriteringene om frifondsmidlene bli tøffere, og 577 
det er viktig at vi har gode rutiner på hvordan vi håndterer flere søknader fra 578 

samme lag.  579 
 580 
Sentralstyrets vedtak:  581 

 582 

 ”Følgende legges til i Arbeidsutvalgets myndighetsdokumentet der Frifond 583 
nevnes: Dersom flere søknader fra et lokallag er sendt til samme 584 

søknadsfrist og til sammen utgjør mer en 50 000,- skal sentralstyret 585 
behandle saken. Dette gjelder også om flere søknader om tilskudd til et 586 
prosjekt til sammen utgjør mer enn 50 000,- uavhengig om de blir sendt til 587 

samme søknadsfrist eller ikke.” 588 
 589 

Sak 08/13 Retningslinjer for Frifondsfordeling 590 

Retningslinjene ble sist vedtatt i september, og skal behandles minst en gang i 591 
året. Saksbehandler har fremmet forslag om å endre retningslinjene for å be om 592 
rapport fra lokallag som søker på midler over 50 000kr til ett prosjekt.  593 

 594 
Synøve foreslår også en ny endring: Sette prosjektmidler til 10% av totalbeløpet, 595 

da 25 000. Helene foreslår 15% prosjektmidler. Gjerne beløpet 30 000 kroner.  596 
 597 

Bonusmidlene er også kanskje litt høy, nå som vi har tettere oppfølging av 598 
lokallagene krever det ikke like mye av dem, og flere vil klare fristen. Foreslår å 599 
endre bonusmidler til 2000.  600 

 601 



 602 

Vi har en praksis om at søknader under 10 000 behandler økonomileder alene og 603 
deretter rapporterer til AU. Det kan være greit å få lagt inn i retningslinjene. I år 604 

blir situasjonen litt strengere. Kan være lurt å senke beløpet noe også.  605 
 606 
Forslag: Økonomileder kan innvilge inntil 8 000 kroner uten godkjenning fra AU, 607 

men har i slike tilfeller rapporteringsplikt.  608 
 609 

Sentralstyrets vedtak:  610 

 611 

”Endring i bonusmidler:  612 
Fra ”For 20113 er bonusmidlene 5 000 kr.”  613 

Til ”For 2013 er bonusmidlene 2 000.”  614 
 615 

Endring i prosjektmidler:  616 
Fra”For 2013 er bonusmidlene satt til 30% av summen tildelt Frifond. 617 
Til ”For 2013 er prosjektmidlene satt til 30 000 kroner. ” 618 

 619 
 Tillegg Søknadsbehandling: 620 

 Økonomileder kan innvilge inntil 8 000 kroner uten godkjenning fra AU, 621 
men har i slike tilfeller rapporteringsplikt til AU.  622 
 623 

Tillegg Krav til lokallag:  624 
Dersom det søkes om mer enn 50 000kr til ett prosjekt – uavhengig av om 625 

det splittes i flere søknader – skal det leveres en rapport til Sentralstyret i 626 
etterkant av prosjektet, der det gis en evaluering og en oversikt over 627 
bruken av midlene. ” 628 

 629 

Sak 09/13 Delegater til Barne- og ungdomstinget 630 

Vi pleier å delta på BUT, og ønsker også å gjøre det i 2013.  631 

 632 
Det foreslås å legge til vara i vedtaket. Ettersom vi ønsker å sende en som har 633 

vært på BUT før og en ny som delegater, velger vi ulike varaer til de ulike 634 
rollene. Hvem som deltar på BUT vil også avhenge av hvem som blir valgt til 635 
leder på landsmøtet i april.  636 

  637 
Arnlaug Skjæveland foreslås som vara for nyvalgt leder, dersom denne ikke kan 638 

stille. Synøve Vang foreslås som vara for Helene Haarklau-Kleppestø ettersom 639 
hun også har deltatt tidligere.  640 
 641 

Sentralstyrets vedtak:  642 

 643 

 ”Sentralstyret velger Helene Haarklau-Kleppestø (vara Synøve Vang) og 644 

nyvalgt leder (vara Arnlaug Høgås Skjæveland) til å delta på BUT 2013.”  645 

 646 



Sak 10/13 Retningslinjer for rusmidler for tillitsvalgte i Human-Etisk 647 

Forbund 648 

Bakgrunnen for saken inneholder private opplysninger, og er derfor fjernet fra 649 

referatet. Dette finnes tilgjengelig internt.  650 
 651 
Hvilke tiltak skal vi foreslå? 652 

 653 
Vi ønsker å ta opp saken i HEF på en konstruktiv måte. Planen vår har vært 654 

hovedstyret, ettersom det er disse som har vedtatt de gjeldende retningslinjene. 655 
Men for å spre holdningene i organisasjonen best mulig – dersom vi får aksept 656 
for våre forslag – kunne det være bedre å ta det opp på Landsstyremøte? Det er 657 

lenge til neste landsstyremøte, men vi kan vurdere det.  658 
 659 

I brevet/sakspapiret bør vi påpeke at en slik kultur kan oppleves som 660 
utestengende. Det er faktisk relativt mange som ikke drikker.  661 
 662 

Mulige forslag til HEF:  663 
- Tilgjengeliggjøre og informeres om gjeldende retningslinjer angående 664 

alkoholbruk 665 
- HEF tar selv ansvar for sosiale opplegg som inkluderer alle deltakere, også 666 

de under 18, på sine seminarer 667 
- HEF annonserer sine seminarer der det vil være innslag av alkohol som 668 

seminarer for medlemmer over 18 år 669 

- Angi klarere konsekvenser og ansvar for brudd på alkoholretningslinjer og 670 
eventuelt norsk lov 671 

- Oppfordre til å minne om at når møtetiden skal være rusfri, gjelder dette 672 
også bakrus.  673 

- Anmode seminardeltakere om ikke å ta med eget alkohol på 674 

seminar/møter. 675 
- Større fokus på sosiale tiltak uten alkohol som ramme. Kulturendrende 676 

tiltak, bedre sosialiseringskultur uten alkohol, bevisstgjøring av 677 
kurslederes rolle som forbilder for adferd på seminar. 678 

- Endring i retningslinjer – som foreslått i sakspapiret: 1) Ved middager skal 679 

personalet varsles om ungdom under 18 år, slik at disse ikke kan få 680 
alkoholservering. 2) Arrangører av møter og seminarer må enten gjøre det 681 

tydelig hva som er for dem over og under 18 år, eller lage sosiale opplegg 682 
som ikke rammes inn av alkohol. 3) HEF-tillitsvalgte og ansatte bør 683 
oppfordres til å ta hensyn til at det er ungdom under 18 år til stede når 684 

det er det. 685 
- Oppfordring/pålegg om å snakke om alkoholkultur på fylkesledersamlinger 686 

og ansattsamling, instruktørkurs, kurslederkurs. (Eksempel: ”Kos dere i 687 
kveld, men husk at dere er her for å lære”) 688 

 689 

Vi ønsker også å gjøre det tydelig i sakspapiret at vi ikke tar opp dette på grunn 690 
av ubehagelige hendelser, men som et proaktivt tiltak. Drikkekultur i andre 691 

frivillige organisasjoner har vært synlig i mediene i forbindelse med svært 692 
uheldige situasjoner, og vi må være bevisst på at overgrep kan forekomme. 693 
Frem til nå har vi humanistene vært skånet for slike situasjoner, men vi i HU 694 

mener det er bedre å være føre var.   695 
 696 

Sentralstyrets vedtak:  697 

 698 



 ”Sentralstyret oversender utforming av et sakspapir til HEFs hovedstyre til 699 

Arbeidsutvalget. ” 700 

 701 

Sak 11/13 Konstituert nestleder  702 

Nestleder Daniel Rømuld har trukket seg fra vervet med umiddelbar virkning, av 703 

personlige årsaker. Det påpekes at det ikke har vært noen konflikter som har ført 704 
til hendelsen.  705 
 706 

Dette har ført til at alle tidligere varaer nå er faste sentralstyremedlemmer. 707 
Mathias Wiik Westberg er 1. vara.  708 

 709 
Sentralstyrets vedtak:  710 

 711 

 ”Sentralstyret veger Arnlaug Høgås Skjæveland som konstituert nestleder 712 

frem til overlappingen juni 2013.” 713 

 714 

Sak 12/13 Nedleggelse av Glåmdal lokallag 715 

Glåmdal har ikke hatt aktivitet på veldig lenge, og hadde ikke årsmøte i fjor. De 716 
klarer ikke å legge seg selv ned, og Sentralstyret legger derfor ned lokallaget.  717 

 718 
Sentralstyrets vedtak:  719 

 720 

 ”Sentralstyret legger ned Humanistisk Ungdom, Glåmdal lokallag med 721 

umiddelbar virkning.” 722 

 723 

Sak 13/13 Evaluering av vinterseminar 724 

Vinterseminaret havnet i fanget på leder/sekretariat ganske kort før seminaret.  725 

De som deltok gjorde en veldig bra jobb, og arrangementet var veldig bra. 726 

Negative kommentarer gikk stort sett på ting vi ikke kan endre – kaldt på Cochs 727 

og flytider. Det sosiale var topp.  728 

 729 

Til neste gang må vi evaluere hvordan seminaret ble arrangert. Det skjedde litt 730 

uheldige ting med arrangementskomiteen. Vi må ha større fokus på at det er 731 

greit å be om hjelp når man trenger det, og være klare på at det er åpent for å 732 

få veiledning fra de som er mer erfarne.  733 

 734 

Lyka fikk seminaret litt i fanget alene først, og det var nok litt overveldende, og 735 

gjorde det bra med det hun kunne. Lyka holdt kontakt med kontoret, sendte 736 

mailer til Marit og Helene med hvordan det sto til, og kontoret sto på kopi på e-737 

poster fra utvalget. Ønsket mer respons og mer hjelp og det som ble gjort og 738 

manglende oppfølging fra kontoret.  739 

 740 

I mailene var ansvaret fordelt, og planene var lagt, men det var ikke 741 

gjennomført. Det ga inntrykk av at arbeidet var nærmere ferdig enn det var.  742 



 743 

Innad i gruppen var det lite kontakt og vanskelig å få kontakt med folk. Godt 744 

samarbeid mellom Lyka og Ivan-Louis. Lyka føler hun har en tendens til å ta seg 745 

vann over hodet og samtidig tenke at det kommer til å ordne seg. Ivan-Louis har 746 

dårlig samvittighet ovenfor det seminaret, og føler han ikke meldte fra om at han 747 

ikke fikk det til.  748 

 749 

Bra at gruppa selv steppet opp da hovedarrangøren (avtroppet nestleder) ikke 750 

fikk til å ta styring over gruppa. 751 

 752 

Flott at seminaret gikk så bra, og at vi fikk til et seminar selv om det sto så 753 

dårlig til en stund. Vi hadde tapt mye hvis vi hadde måttet avlyse.  754 

 755 

Vil gjerne ta opp tematikken fra seminaret ved en senere anledning og få til det 756 

som var arrangørgruppas tanker om temaet. Ønsker å legge mer vekt på psykisk 757 

helse og hvor tabu det er.  758 

 759 

Mange satte pris på at det var så mange pauser og godt sosialt samvær, og ikke 760 

så tungt program. Det var spesielt viktig ettersom temaet var så tungt, men det 761 

er noe vi burde ta til oss til alle seminarer.  762 

 763 

Vi fikk til en del leker – det er en stund siden det har vært leker på seminarene. 764 

Bra med uorganisert organisert leking. Brettspill, barnevakten, kortspill – koselig.  765 

 766 

Det var kjedelig å ikke ha råd til så mange deltakere som vi hadde ønsket oss.  767 

 768 

På Cochs – hadde vi kontroll? Det var veldig rolig! Rommene hvor folk samlet 769 

seg ble til rolig prating. Funket bra å gi en beskjed i programmet: Vi leker på 770 

huset og sover på Cochs.  771 

Sak 14/13 Lagenes runde 772 

Det ble kort gjort rede for lokallagenes drift, med utgangspunkt i sakspapir. 773 

Saken har eget referat.  774 

Sak 15/13 Årets lokallag  775 

Marianne orienterte med bakgrunn i sakspapiret, og redegjorde for de nominerte 776 

fra LU.  777 
 778 

Oslo Studentlag påstås å ha hatt tidenes mest profesjonelle årsmøte i HU, men 779 
det må kanskje modereres til bare ”sannsynligvis”.  780 
 781 

Generelt:  782 
- Veldig gode kandidater alle tre lokallagene! 783 

 784 
Jæren:  785 

- Veldig imponerende med 70 ungdommer på en pizzakveld! 786 

- Sjokkartet at det kom nesten 20 ungdommer fra Jæren på sommerleiren.  787 



- Mange folk som kommer på ting (pizzakveld) men ikke hatt jevn aktivitet, 788 

strengt tatt.  789 
- Jæren havner nok nederst av disse tre.  790 

 791 
Haugalandet:  792 

- Synøve deltok på Haugalandets hyttetur, og de var kjempebra.  793 

- Mari ble kastet inn i lederrollen på seminaret (og for så vidt generelt), og 794 
hun har klart seg kjempebra.  795 

 796 
Oslo Studentlag  797 

- Skaper debatt utenfor egen gruppe også, har veldig bra arrangementer 798 

med bredt oppmøte.  799 
- Studentlaget fyller et tomrom, har veldig gode arrangementer, og er 800 

veldig bra for de litt eldre. Veldig bra faglig innhold. De har ikke hatt noen 801 
eksempler på hvordan de skulle gjøre det, de har bare startet opp og 802 
funnet sin egen vei.  803 

- Litt separat gjeng, men det er egentlig greit, siden de er litt voksnere.  804 
- HEF Oslo har hatt tett samarbeid med dem.  805 

- De bryr seg dessverre lite om vi gir dem en slik pris. Vi vet ikke om de 806 
kommer på Org.Sem. en gang.  807 

- Regional fordeling – kan være dumt å gi til lokallaget i fjor og studentlaget 808 
i fjor. 809 

 810 

Hvis Jæren får premien kan det føre til at de vil hvile på sine laurbær, mens det 811 
vil virke motiverende for Haugalandet.  812 

 813 
Sentralstyrets vedtak:  814 

 815 

 ”Haugalandet lokallag kåres til ”Årets lokallag 2012” i Humanistisk 816 

Ungdom. Leder deler ut diplomet på organisasjonsseminaret og i mars og de vil 817 

hedres på nettsidene og i sosiale medier.”   818 

Sak 16/13 Eventuelt 819 

Det var ingen saker til eventuelt.  820 
 821 

Møtet ble hevet 14.15 og sluttet med møtekritikk.  822 
 823 

- Effektivt (både positivt og negativt). Noe skyldes vel at vi har vært veldig 824 
få. Litt uheldig at det bare har vært AU og nye.  825 

- Overnatting veldig koselig 826 

- Veldig god mat, bra mat hos Synøve og på Lille Saigon.  827 
- Fint å se litt av Oslo også, å bo hos Helene.  828 

- Sen oppstart på lørdag, litt rot med papirene og med pc’en til Marit som 829 
manglet referatskallet.  830 

- Koselig å gå ut å spise, ikke bare være på huset – er det veldig mye til 831 

ellers. Fint og sosialt å være litt ute av huset.  832 
- Ganske bra møte, vi har jobbet effektivt mens vi jobbet.  833 

- Jobbet ganske bra. Flinke med å holde fokus.  834 
- Litt kjipt med knoting på lørdag morgen.  835 
- Litt rart møte – annerledes – veldig flytende. Gode pauser, sen start, litt 836 

vanskelig å merke forskjell på pause og møte, nesten.  837 



- Litt engangstilfelle uansett. God tone, bra møteregler og slikt.  838 

- Godt møte, møtereglene har sklidd litt ut når vi har vært så få, men det 839 
har jo gått bra.  840 

- Fint for Arnlaug å få prøve seg som møteleder.  841 
- Fint med fleksibilitet i møtereglene når vi var så få.  842 
- Fint å spise lunsj med HEF.  843 

- Koselig å ha besøk, både for Synøve og Helene  844 
- Litt kjipt å være på Frivillighet Norge, men sånn er det og det er helt greit.  845 

- Veldig avslappende og lite anspent møte, veldig fint for de som blir lett 846 
sliten av møter.  847 

- Plagsomt med gruppetimene på treningssenteret i underetasjen søndag 848 
morgen.  849 


